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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO.DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE

Broj : 0 1 -04 -2392122-AP -6
Datum: 13.9.2022. godine

GRADONAiNT,NX
ZAVIDOVIEI

DOSTAVLJENO:
l. Gradonadelnik,
2. U spis.
3. a/a
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PREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa 5. sjednice Gradskog vije6a odr?ane,
dana 12.09.2022. godine, dostavlja se.

Na osnovu dlana 167 . stav 1. i dlana I7l a. stav l. Poslovnika o radu Opiinskog vijeda
Zavidovili (,,SluZbeni glasnik Opiine Zavidovili, broj: 7ll4 - predi56eni tekst, 8/14, ,ill4,
8ll8,4l2l i 4122), u prilogu akta dostavljamo vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 5.
sjednici Grdskog vijeda odrZanoj, dana 12.09.2022. godine;
- Inicijativa vije6nika Harisa HodZi6 u ime Kluba vije6nika Socijaldemokratske partije BiH za
dono5enje odluke o davanju naziva mostu preko rijeke Bosne kod us6a u ,,MOSi RADIO
AMATERA BIH" (ispunjava uslove iz (lana 171a. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a
Zavidovili);
- Vijednidka pitanja vijeinika Harisa HodZii - 1. i 2. - nadleZne Gradske sluZbe.
-Inicijativa vijeinika Samira Skeji6 za uredenje stadiona NK Krivaj a Zavidlvici (ispunjava
uslove iz dlana 171a. Poslovnika o radu opiinsiog vije6a Zavidovidi)
- Vijeinidka pitanja vije6nika Samira Skejid - t.,z;., q. i 5. - nadleZne Gradske sluZbe i- Vijeinidko pitanje vije6nika Armina Imamovii - nadleZna Gradska sluZbaU prilogu akta dostavljam vay ljeinidka pitanja i Inicijative postavljena na 5.
sj ednic i Gradsko g vij e6a odrZane, dana r2.0i.2022. godin..

odgovore na. postavljena vijednidka pitaija i inicijative potrebno je dostavitipredsjedavaju6oj Gradskog vijeia radl uvrStavarua u dnevni red naredne sjednice Gradskogvijeia.
S po5tovanjem.

PRILoG: vijednidka pitanja i inicijative sa 5. sjednice Gradskog vijeia odr2ane, dana 12.09.2022. godine

PREDSJEDAVAJUCA

Grad zavidovi,i' Ulica Safoer-bega Basagiia broj 9,72220 zavidovi,iTelefon: 032/206'780 info. fax: olzinoi-i'oi,' *r,"'ilrriiii"i.a^,prarr..zavidovicid).2:vidovici.ba. 
oozdici@bih net.ba,



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE

Broj : 0 1 -04 -2392122-AP -7
Datum: 12.9.2022. godine

sa5.s jedn,.-E*ffil'ffi,1'#H1,lJ[g'*1l.fr.rorr.godine

INICIJATIVE I VIJECNIdA PITANJA VIJEENIKA HODLICHARIS:Ifaris HodZid:
u ime Kluba vijeinika Socijaldemokratske partije BiH

Predmet: rnicijat'a zadonosenje odluke o davanju nazivamostu preko rijeke Bosne kod usiau,,MoST RADIO AMATERA iIH..
PoStovani,

na osnovu dlana 109' Poslovnika otadu opdinskog viie[a-zavidoviii, u ime Kluba vije.nikaSocijaldemokratske partrje giH ,"c;;;;";"i;.u", Lavidovi(,i podnosim INICIJATI yrJ zax"^}f;Bfftrff.r""?"'*;';;i'" mostu prekt rijeke Bosne kod usia u ,,MoSr RADro

OBRAZLOZE N"ff vf kako stijedi :

,li.ffi ,* Ji 
ffii!{,fii #ff ,,,,},:ilj# 

l; 
rjll. o brati o opiini Zav idoiv i( i s a

i:ffi :I[,:iff ?j::x,;iJl,,;,tx,f **l*,lffi :].l,.j,tJ..**"*;#ffi ,".FT:J"iff ;
S poStovanjem,

Prcdmet: VUECNICKQ 
IIJANJE, dosravtja se

#*:1,;'#:ti,l6lJ**t{f.l,.;1i,3#ff};fl 
;j,.:*Zavidovicikaovijeinikrff nffiixf 

iiilr:rr;,1?.{di*il:i'ff :"lif 
*,r,i;ff ,,,,i, j{;!,.{y,:;godinu, te posrupak kako :"";;i;,odrZavanju su odru

a",o" jl,p;u:6[i"ff,'.'J#rt*:t]:frt,:'t*,t#ii:#gi$xii"li:
Od nadleZn ih zahtjevam jasne odgovore u pisanoj formi.vijeiidko pitanje upuiuje se nadr"zrroi opeinskoj sruzbi.

S poStovanjem,

rereron: 032/20 6 -7 s0 
^^l 

;*,rAy;t;;:;rH dffi ,

!



Predmet: VIJECNIdKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opdinskog vije6a Zavidovill kao vijeinik
Gradskog vijeda Zavidovif postavljam sljede6e vije6nidko pitanje:

TraZim od nadleZne sluZbe da nam dostavi kopije raduna/faktura televizijske kude Smart TV
koje su fakturisane prema op6ini Zavidovidi zaizvrsene usluge tokom 2018,2019,2020,2021 i

2022 godine u periodu januar-decembar svake pojedinadne godine po radunima izdattm za

jedan mjesec.

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vije6nidko pitanje upu6uje se nadleZnoj op6inskoj sluZbi.

S po5tovanjem,

INICIJATIVE I VIJECNIEA PITANJA VIJEENIKA SKEJIC SAMIR:

Samir Skeiid:

Predmet: Inicijativa za uredenje stadiona NK Krivaja Zavidoviii

Postovane kolege vijesnici, pozvao bih Vas ovom prilikom da zajednidki razmotrimo

mogudnost uredenja siadiona Nf frivaia. kao Sto znate a.izprtlo1enog stanja na terenu se vidi

da izgred gradskog stadiona mozg i-uli r.prezentativnij., riik,, ukoliko se revnije poradi na

pojedinim aspektima. Studio, NK Krivaja ji ogleda|.o stanja u na5em Efadu i vrlo je znadajno

kakvu sliku o nasem gradu saljemo porr.art ori nasih gorti.lr, koji prate krupska natjecanja' Na

ovakav korak se rje.avamo prije *.gr,-rU"L dinjenice.Ia njegovl uredenje ne iziskuje znatn\ia

finansijska sredstva jer u nedostatku'rr-.orTuru"ostavljena riurn j. mogu6nost da se uredenje

;;i;. povjeri zainie'e'"ranim gradskim volonterima'

u najkracim crtama, na stadionu.bi maro briZnije trebalo uredit zelene povr.ine, asfaltnu zonu'

po mogu.no.ti ouiiizor,. na kojima il"il;il; b"i" U ;;it;iuaouu tiebalo bi insistirat da se

jasno oivide zerene povrsine od sfartn;; poJ*e,u i da se *i""" "" rrojima je oste6ena betonska

oovrsina adekvatno koriguju nori*.r"ol"lrr.,"_"",N]" r-"i;'"t* ioursinu*u koje se intenzivniie

ffi#,d;il;i; ilil6.iui:.dit udesialije kosenje trave i korova.

U interesu bolje saradnje bilo bi neophodno da se u progam uredenja ukljudi Uprava kluba'

Rearizacija inicijative ne iziskuje matn\ianovdana sredstva osobito ako se njenom realizacijom

obaveZu volonteri'

Pitanja zaGY:

GRADONAEE,INXU I POMOCNIKUPitanje broj 1

;lfi'i,;i 
* 

-vIrEcNIe5g., .,'-Tl)'u
Lil'r"o" oe E'i5 xe Y -tl-u:ul#3|immu,.r*,wy"?ifr t"srrprrANJABoRAcAropcuupRAvu

;;ffi;;'" n-::^r 'na demobiliziranihtranilaca 
grada

zastonije uvrsten nl 1 
sj3ani1 f1::':::.::'*""; fiXl'ff ;;;iH r oJr,r.. ni:. donesen

i"TJI#i:,:ffi :r#'i-{;siT.J: j,:l:}rft ::,:Hx#il#l:;i:t*n:i:i:illffi 
d'nesen

z":riaouiei. Nacrt odluke je usvojen I prosao Javlru ''"t'*l;;?.ui inutoioS sjednici.

imaju6i u vidu di'j;i;;l '" s sjednici vijeca nije uvrsten

2

Grad Zavidovi6i' Ulica Safvet-bega BaSagica broj g'72220 ZavidoviOi

Telefon: Ol2tZO6-1g.i"fo, rui,-OiiiZ-Oi-Zbi' *o* -uiao"'iii'Iil'Juioo"l.,i@'o"ioo'i'i 
u'' opzdiciObilr net'ba'



yiji:"T5:"il1i:j: postavljam u skladu sa odredbam a 166 i 167 poslovnika o radu opcinskog

obzirom da je pitanje jasno kratko i precizno molim da mi Gradonadelnik ili pomo.nik dausmeni odgovor u skladu sa dlanom l6s i 169 portounita o radu opdinskog vijeia zavidovi1i.
Pitanje broj 2.
obzirom da je aktuelna predizborna 

-kampanja zamolio b* ,? etidko i pravno tumadenjeGradonadelnikove namjere i slobode da on.i;.rro ,tr;i;r.Gr_ada zloupotrebljava u politidkesvrhe' Koliko smo upoznati oficijerrl, rql1 
'Gilil;; 

sluZbi gradana a nikako u sluZbiodredenih politidkih t'ul"t rtu-i-rjr,""it, ,trpon.*iu. ;amoliiugradonadelnika da nam da

ffiH:fi:'.;iflfi,'*,i;:i'f;,t"of*o,oe.n 
ika zao*k,. .i,,"ii:. iiilventuarno da namodgovor-u;#.*j formi. - J- ovo pitanje iz njegovog profesionatrog opr.ga. Molim

Pitanje broj 3.
Sljedeie pitanje ie vezann zq a*^Lt^--

*lidi: L;k;ili t 
vezano za probleme.integracije 

roma pa. me zanimakakve rezurtate je201s.-2023. 
-"" '*ctoni ptan za inegraciju [J#;;oliu.i, ow;|";^ujfouiei za period

pitanje broi 4.

*,mffiiliili[":?;,'#:l'# 1::^da smo irnari,usrneno obeianje Nadernika da ie sepitanje broi 5. 
Ivrqruvl*lo tnterventne proizvodnj. 

"r..ir."rrr*31
Sta je sa planovi

" d-*"t;;ilffi"',ffi*'i: 
?;";y*::r*e 

kornisije za pracenjerada 
u usra

wJEcNIcKo *ITA *r,' .- -*v:qtttd! 

- r- 'Bsq u ustanovama koje brinu

,ffi 
vrr.iNrr* rMAMouc ARMrN:

ffi-#ru
flT;;;i,*';,S'r
spajanje rrar"" 

"11.da se spaja ouui*;

.Teas,edryaiuaa Grrrf or.^ -

; kolega S.*,1jnKlrurem.
nr,;^i ,-. , kejii' ietiri pitanja.

rourtrl{lOJ
,rns udin J,i;fi:'b,,iri 

pi tan ia.rerefon: *2D06'780^^?[!i""rit'*'h;*"-*ru:r*xruroro**,1

ba. oozdici@bih.net.ba.



;.J,T'il:,'"1'3T,;Y,,i[Ti;ffi#!ff:i#", ;ffi";i";;j;, j.d," pitanje, po mom misrjenju

da je upu6eno Sluzui z" uraz., i fin;n,i3"ei oagouo' je uio ureau i smatram da je korektan' dok

je Sluzba - rrprurrr;;;;., lokdno!- i*rziu, inrr**[t*e i medunarodne saradnje bila

revnosna odgovaralu na pitanja, 
"ti 

j" "L;;ffi:;l: :iamikom 
realizacij.e onoga na Sta su

se moja pitanja "Ot".ifi, 
ufi ," odgovorili, i moram priznat nemam primjedbi' Sto se tide

SluZbe za poljoprir*a, i komunalna ;;br., ir, ,* zaao'oljun i odgovorom r rcal\zacijom

onoga i samo trebaj;;; ;;;r; au rud. onako kako su u odeovoru napisali i smatram stvarno

evo u tom smislu mogo bi komotno i p"trriiti onog ko je utilao u tom da da bude ovako stan-1.e

i koje odgovara na pitanje. Sto. se tiet Sf'Zbt za AiuStvene djelatnosti' mislim da odgovor ru1e

bio teZak, al ga nema. Jedno pitanje, f "*" "Jgovora' 
Sto 'l1iJt 

SluZbe zaurbanizam' iskren

dabudem, nisam ni odekivao oagoror..lri;,*JG bih' N:;;;J;;'"1" Sto se tide SluZbe'

u sustini kad pogredamo struena sluZba gr.i"*i.rnit u, *.ni;;;;;"r,a1a iedno pitanje' a

Strudna sruzba Gradskog vije6a s" T*:r-t;,;;j;; 
r'j;,^"'ii" '!'"*..'n'fo 

strueno3 sluzbi

i ne misrim da je upu6eno Strudnoi 'irrii. 
r.r.-" goa pogi.al,i, oa o,it'-reta pitanja kojih je

biro osamnaest, Sest uop.te nema oaJouoru, s te strane""uii^ up*rutno nezadovoljan' a evo

r.,^* ,dravliat'

Semsudin Skeii6: I jesam i nisam.
'aiuda Grrdsko,gljj.@ Dopunsko pilanje moZete pgstall'

$1 ffi:*'l'.rr r"s," niru. zadovoljan a i na nekim

stv arima j e s am. u sustini, ako p o gl e d"'" .i':illt:l*:*' 
:"1?, l'*:,:[:::'ffi"# 

s;fit3li :

i:ki:'rT;il*'E:&ffi [:;';1'ml:lffi ;'*anas 
jednici

,;";, Admir Mujki6' odgovor 'poma 
zdravlia"'

:lr"r:tffiffi!,""*1""1-",,.u", *,.ru Samir Skeji6. rri odgovora ru "Dom 
zdravria"'

- r--!^ (rrodslff|o Vlltsf:a' Dv^-t "
P .- ^-^+mrni oduovori kojir-^^^6^ 'enotoufli odgovort rojt
Dopunsko.

ffi #,"-I:,1"*J,T:i.*xTl'-lTflXJi""::TH*H:""il3:"*'HqLft 
{:::ii;

t".:*,:lit:#qlijl:[l,ilr"nltnH#j***#;*h"i'";l

'.'Jil["-f,lt,,rt-J;;'"* *i:11;]t\$li,?3lii-l J#ii""'r"a k*i^*j.r.,* 
vrastima u

ffi;;;ituzua nii' dostavila odeovur' -, *.r'" di-:: ;*",t fi:[1""ffi''ug"is"t' 
ou

tf 
''lffi q:{x$'i*fi nlmrft+l**:fr1;{;:i.ittil'*+i

ffi"";'"; aktuelni' To zaista nem'a:'iiil, ;;; da nas ne

lli barem prema itgl"S.,lll;l:;']t"t a - r:^,^+i6 nema na sjednici'

ffi-39""'.".t9
: Kolega ffakija Osmrc

ffivolian'
ZAPIsNIK seeiNu'e

Hajrudina tladhib

"x'&BJ,Sr$ft83t.

4

"",X'&'#",i'l!iaY:'S:lh**:Tf 

rf".tn':i'3'#'2'n0"11'li1"J#*'o,n**'0"

Telefon: 032206-?80 info' fz



$o*ijak{*xrokrftl$kn f};rtiln Sssne i llercegovinc
Coqniaagtr.ror<trarcxa nap;aja I}:cre n Xeprleroauxe

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum: I 2.08.2022.godine

I}OSNA I HT]RCT]GOVINA

F.I]DE RACIJA BOSN I] I H I]RCT,COVI N I.]

GR,,\D ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECtr ZAVIDOVIEI

Predmet: lnicijativa za dono3enje odluke o davanju naziva mostu pleko rijeke Bosne kod u56a u
..MOST RADIO AMATERA BIH"

PoStovani.

na osllovu dlana 109. Poslovnika o radu Opiinskog vije6a Zavidoviti, u irne Kluba yijecnika
Socijaldernokratskc parti.je Bill u Gradskour vijedu Zavidovi6i poclnosirn lNlC:IJATIVU za dono5enje
oclluke o davanjr.r naz.iva tnostu preko rijeke Bosne kod u56a u "MOS'I' RAI)lO AMA1'FIRA BlH" sa

OBRAZLD'LEN J EIvr kako slij edi :

Obizirom da se Radio klub Zavidovi6i joS 08.06.2021. godine obratio op6ini Zavidovi6i sa

inici-iativorn za detinisanje sluZbenog naziva -iednog od rnostova u gradu Zavidoviii, i da se pomenuta
inir:ijativa jo5 uvijek nije na5la na dncvnom redu jednc od sjeclnica Gradskog vije6a Zavidoviii, istu
poclnosim u pisanoj fomri uz prilog inic:jativc istoirncnog udnr7enja.

S poStovanjem,

{,goP elH tr oV Zav
j

C.C,,..-.t (__

/i .t
rdlov rcf

€, t--{..,

Haris HoclZii, dipl.oec

Opiinrka arganizacija 5Dp BiH lavidoviii OnurrNxcxa opraxrraqxja

Adrasa: dr.Pinkasa Banta bb

{zBrada,,Stare opiine")
7?220 2avidovi6i
Bosna i HerceSovifia

T€l: +387 {0} 32 879-040
Fax: .1387 (0) 32 879-040

f -mail: xl1r:diri.r!itt1i,l_q!lli

Cff,fl 5xX SaoN,qoarlru

rvrvtr.:d::.ba
facebook.conrlsdpbih
facebook.conr/sdpbihravidovici

94liratarijat:



:,€ktivnostirodila se inicjiativa da se most preko rijeke Bosne kod u$ca rilekr
sdio nmaterski most ili #ost Radio Amatera BiH.

ovakve incijative bidala vglif,inu opciniZavidoviei kao dru$tveno odgovorno:
la awdaj jednog velikog pokreta koli je CId vremena pronalaska

pa do danas kroz vrijerne prdthodno rlu2i tjudima.

ajudi,na lokalnom nivou nagradili bi rad jednog udruienia kole postoli 65 gcdrna ,

t 
"',ani*no 

najstarije udru*enje ilpeine, a koj* je od svog postanka rnclct me$r.l

U periodu 90-tih realizovao prek* 18.000 radio veza r,r citiu preno$a rnforullla
i rngstcva-spajanja Uudi;
Zavriiame poplava 2014 fadio amateri su bilijednin nacin komunikaeiie izrnesi;
unearedenih ljudi i zv.anidnih institucija koje su hile, nadleine u naveddrr*nt

'aa?&*$isfrr*{&**n'fulturo,n 
Ra poo'udju op**e iav,*;;,X ,;X;$d;ffi}1ftr#if ;mffi*$,,1 **f*,,1*i-:tt,f -.,6*r;ru;ffii;T0.'?,n* vrsnr*rietdi,p*ri*no ,,d $s seyru^r,e*'r#rali srno oen*ra*,J*.i. aari*ra";i*-*i**FliJJul']x,i;ie X;*!'&iffirufi*ffi.$ffiffitreerotpn*a cd'ualuirfiuieJ;;;; r*,ii,j;; kd;;;,;;;i;";#;[},;;;ffikacr,u r*d'* yhrrja

.5:t?- !f Aoalne slavirno lubilej od 65 ;;odrna posrojanla Radic ktub -Zavide.,rrr-;.*gf,fS*ty::t: 
" "1u 

y e;p; t ";j;; A ,* # ;H.XiliIi,6 -JI;[ llii$XlI#J;t
*j:,?L:;:ll jt?f:ro ririiii*xo g i"l,il*";j; " ; pad rt.*xiv*nr
#ffi$$l:,q,,*q?i,,*;;ird;"rd"#;'J;";;;X;U povoda,m i$lsla i, ffi [u .n$L karriee ri*j, C;iri*rl,u"*n&,J".iiii-i-tffi;ffi'I#;iffiffi;
fegl#*yl*i, u,' $vi;*r*.

Radio fi{uh Zavidavici je.



a, '.1: J

$ripren'rili no?{, ,apraffiu da ir

mostom bi oPotnt
iedan rnost nAaran

medijeki propfatili i stavitri t*

,. ,:,,t:i$ffi aa pnhvatite inicilativu predla2emo da ista bude ralizovana u s*ptembru 20?1

za vr6ei;';H";;fi; D;;; d;*; llvioovici sto se poktapa i sa Medunarodnim danor'r

iutilr-ir,,., lit i"f*-l*i|;;i. btfii**lrrt, a Radio klub bi f:or*et ove lniciiative u navedenom

per-rosu:,;rg3&ttz*vao i rnanifestaci;J ,rqviDovtdi oprN a$:t rr amaterskoi radia gonromelrtir

$to bi u i hito navedeni dogasaj. ,"

I po*t*vafije-rn,

rstavitil :

t,
*ta

siednih R,adia ktuba

de
Pu,fin

t



rysss#
Socilaldr;ruokral$ka p.1rlija Bosnt i Hercegovine
Coql,ianger,toxpar*(a naprr:ja 6octe u Xepr4eroararre

sloboda, jednakost, solidarnost

Dattrrn : I 2.O9.2022.godine
BOSNA I IIERCEGOVINA

FEDERA(]IJA BOSNE I I{ER(IEG0VI:{E
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO YIJECE Z..\VIDOVICI
nir. gtla. Erna-Merdi6 SrnailhodZi6, predsjedavajuda

Prcdmc.t: V I.l ECN le KO P I'l'A N.l F., dostavlja se

Na osnow dlanova 8. i 87. P<lslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovidi. kao vijeinik Gradskog

vij eda Zavidovirii postar4jam s [j edece vij edniiko p i ta nje :

TraZim oij nadleZne sluZbe da nanr dostavi informaciie gdje je tttro5eno 86.147.00 KM po osnovtl

ugovora br. 1374-1-3-41-5-55/22 za redovno odr2avanjc lokalnilr cesta za 2022. godinu, te postupak

kako sc vr5ilo odr'2ar,anje, kojc ccste su odrZavanc. kojc radnjo na odrZavatrju su odradcnc i da li.ie

odrZavanjc vrleno na zahtjcv nr.jesnih zajcdnica, ako jcstc dostaviti u prilogu kopiic zahtjcva MZ, ili
na ncki drLrgi nadin-clostaviti inlbrmaciju ?

Od nadlcZnih zahtijcvam jasne odgovttrc u pisatlo-l folmi.

Vije6niiko pitarrjc upucuje sc nadlcZnoj opcinskoj sluZbi.

S po5tovanienr,

Viiecnik SDP BiH

Haris Hodiic, dipl.oec

Opfinska organizacija SDp BiH Zavidoviii

9rkr.)tadiati Adresa: dr.Pinkasa Eanta bb

(zBrada,,Stare oPcine")

7??20 Zavidoviti
Sosn'r i Hercegovitta

Onuruxcxa opralH3aqvlja e$fi EnX 3aau,qonnhN

Tel: +387 (01 32 879'1140

far: +387 (01 32 879-04O
g-mail; r.r jp?ai ir ir'Eirtli.trel.li;r

wlvw.:di.:.ba
iacebook.comlsdPbih
fa cebook.cont/cdpbih2a!'idovici



&ffp Soci.ialdcit.lakra:ska partila Ersne i llercegcvine
Coqrjaa,geuoxpatc{{l naprnja 6oc*re u xepl {eroB r.*te

sloboda, jednakost, solidarrrost

Dattrrn: I 2.09.2022.godinc
BOSNA I IIERCEGoVINA

FEDERACI.IA BOSNE I HER(]EGOVINE
GRAD Z.\VIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r. gila. Erna-Merdi6 Srnailhodiic, predsjedavaju6a

Predmet: VI.l t-lCN leKO P I'f AN.l E. dostavlja se

Na osnow ilanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vr.leda Zavid<lvi6i. kao vijeinik Gradskog

vij eia Zav idovi 6i postav lj arn s lj edece vij e6nicko p i ta nj e :

TraZim o<J nadleZnc sluZbe da nam dostavi kopijo raeuna/faktura telcrrizijske kude Sr.rrart TV koje su

tirkturisarrc prcrna opcini Zavidoviii za izvr(cnc uslugc tokorn 20 18,2019. 2020.2021 i 2022 godrne u

pcriodu januar-dcccmbar svake pojcdinadnc godine po raitmima izdatint za jedan nr.icscc.

Od nadlcZnih zahtijevanr jasrrc odgovorc u pisartoj fortrri.

Vije6ni0ko pitanje upucuje se naclleZnoj opcinskoj sluT-bi.

S poStovanjcnr,

Haris Hodiii, dipl.oec

Opfinska organizacija 5DP BiH Zavidoviii Onurruxcra opraHil3aqI'rja

Sehretilriiai: Adrusa: dr.Pinkasa Banta bb
(4rada,,Stare oPeine")
72220 Zavidovl6i
Eosna i Hercegovira

Tel: +387 {0} 32 879-040
Fax: +387 {0} 32 8?9-040

a-m a i l : r.I) r.j ti.#i:.ttlt.,t,er.Drr-

Cflf1 EUX 3aattgoenhN
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iaceboo k"conr/sdpbih
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S.Sjednico GV-a odri.ano i.2.09. 20229

Pitonja zo GV:

Samostalni vijeinik SkejiC Samir

;

Pitonje broj 1 j

PTCdMCI: VIJECNICRO PITANJJE GRADONACELNIKU I POMOCNIKU GRADONACELNIKA U

SLUZBI ZA

UPRAVU DRUSTVEAIITI DJELA'TNOSTI PITANJA BORACA I OPCU IJPRAVU

Postovani,
Zasto nije uvrsten na 5 sjeonii:u Prijedlog odluke o pravima demobilizlranih branilaca grada
Zavidovici. Nacrt odluke je usvojen i prosao javnu raspravu a prijedlog odluke nije donesen
imajuci
u vidu cinjenicu da na -': sjerlt,ir:ivi.leca nije uvrsten kada ce biti na kojojsjednici.
Vijecnicko pitanje postavlj;im u Skladu sa odredbama 166 i 167 Poslovnika o radu opcinskog
vijeca

zavrdovrcr.

Obzirom da je pitanje jasnc, kratl<o i orecizno molim da mi Gradonacelnik ili pomocnik da

usmeni odgovor u sklardu sa clanom 168 i 169 Poslovnika o radu opcinskog vijeca Zavidovici.

Pitanje broj 2. 
l

Obzirom da je aktuelha prc'lizborrra kampanja zamolio bih za etiEko i pravno tumadenje
Gradonatelnikove namjei'e i .;loboJe da oficijelnu stranicu Grada zloupotrebljava u

politidke svrhe.Koliko smo upoznati oficijelrri sajt Grada je u slu2bi gradana a nikako

odredenih politiikih subielialr i rriihorrih eksponenata.Zamoliiu gradonatelnika da nam da

neposredan odgovor i!i gradskog cptinomodenika za ovakve situacije ili eventualno da nam

tumatenje da pravo-branilac ukoliko je ovo pitanje iz njegovog profesionalnog
opsega.Molim odgovor u Lrrmenoi formi.

Pitanje broj 3.

Sljedeie pitanje je vezano za nrobleme integracije roma pa me zanima kakve rezultate je

poludio Lokalni Akciorri pla:'. z,,r inte;zraciju Roma na podrutju Opiine Zavidoviii za period

20'19.-2423.

Pitanje broj 4.

5ta je s planovima jesenje sjetve obzirom da smo imali usmeno obeianje Naielnika da ce se

osigurat sistemsl<r prisiup r,ir^,cviino !nterventne proizvodnje vlastite hrane?

Pitanje broj 5.

Sta 1e sa planovima zasniv;,1;a Zdravstvene komisije za pradenje rada u ustanovama l<oje

brini; o zdravlju osoba s po:--$ii)nim potrebama?

'-L.afl t**.t



Bosna i Hercego(iina t

Federacija Bosne i Hercegovine
Zenickodobojski rft anton i'
GradZavidovici i ',
Opcinski vijecnik:Skejic Samir
Datum:12.09 2022 godine ii

:{
Gradsko vije6e Zavidoriiii
Gradonadelnik grada Zavidovici
N/ R predsjedavajuca gradskog vije6a
Mr.lur. Erna Merdic SmailhodZic

Predmet : lniCijativa za uredenje stadiona NK Krivaja Zavidoviii

Poitovane kolege vijeinici ,pozvao bih Vas ovom prilikom da zajedniiki razmotrimo

moguinost uredenja stadiona NK Krivaja. Kao 5to znate a iz priloienog stanja na terenu se

vidi da izgled gradskog stadiona moZe irnat ireprezentativniju sliku ukoliko se revnije

poradi na pojedininr aspektirna. Stadior, lil( Krivaja je ogledalo stanja u naSem gradu i vrlo je

znadajno kakvu sliku o n65em gradu Saljemo posredstvom na5ih gostiju koji prate klupska

natjecanja. Na ovaka'i korak se rjeiavamo prije svega, zbog dinjenice da njegovo uredenje

ne iziskuje znatnija finensijska sreclstrra ier u nedostatu sredstava ostavljena nam je

moguinost da se ureCenje stadiena pc.iieri zainteresiranim gradskim volonterima .

U najkraiim crtama, na stadionu bi malo briinije trebalo uredit zelene povrSine, asfaltnu

zonu , po moguinosti obojit zone na kojima je olteiena boja.U toku radova trebalo bi

insistirat da se jasno oiviie zelene povriine od asfaltnog podruija i da se mjesta na kojima

je oSte(ena betonsi<a povr5ina adekvatno koriguju novim slojem betona.Na zelenim

povrlinama koje se intenzivnije zatravljuju trebalo bi obezbijedit udestalije ko5enjetrave i

korova.

U interesu bolje saradnje bilo bi neonhc,rjno da se u program ur:edenja ukljuii Uprava

kluba.

Realizacija inicijative.':,.: izisitu;e:rratrrija ito'riana sredstva osobito ako se njenom

realizacijom cbaveZu. r.ri.rloti'.er i .

Samostalni gradski vijeinik, Skejii Samii'

t:\',-*-\irt Jc-*f ;

I

,,)


